
SUMMER
This is my



the spring   summer 2017 collection



IT’S TIME FOR A NEW SEASON !
 

Die neue Saison steht in den Startlöchern - neue Trends, aufregende Looks 
und liebevolle Details verschönern die nächsten Monate.

 
Zur Präsentation der jeweiligen Themenlooks und als Unterstützung für den Visual Merchandising 

Aufbau, haben wir für Sie die wichtigsten Key Outfits zusammen gestellt.
Wir möchten Sie bitten, diese Looks auf die Frontalen Ihrer monari Rückwand zu präsentieren, um 

eine authentische und dem monari Corporate Design gerechte Darstellung zu erreichen.
 

Wir freuen uns mit Ihnen auf einen großartigen Start in die neue Saison.

Herzliche Grüße
Ihr monari Team

IT’S TIME FOR A NEW SEASON !
 

The new season is already upon us - new trends, fascinating looks and loving details
make the coming months an exciting time.

 
For the presentation of each theme and as support for the visual merchandising planning 

we have put together a display of the key outfits.
We would kindly like to ask you to present these looks on your monari wall to guarantee an 

authentic presentation in line with the monari corporate design guidelines.
 

We wish you a great start into a successful new season!

Warm regards,
The monari team





The Collection
BLUE

LT 07.11.-18.11.2016



Find your sporty side. Athleisure is the trend of the season. With a sporty hooded jacket, a comfy blouse shirt 
und jeans in a destroyed-look the outfit is complete. A more feminine look is achieved with jogging pants 

combined with winter flower-jacquards.

Jetzt wird’s sportlich! Athleisure ist der Trend dieser Saison. Mit sportiver Kapuzenjacke, lässigem Blusen 
T-Shirt und Jeans in Destroyed-Optik ist der Look perfekt. Etwas femininer wird der Look durch eine 

Joggpants kombiniert mit Winterblumen-Jacquards.



LT | D
D

 07.11.-18.11.2016

03

In Love With 

02

01| Jacke/Jacket 402556   02| Shirt 402622   03| Hose/Trousers 402534
04| Jacke/Jacket 402643   05| Shirt 402802   06| Pulli/Sweater 402573   

07| Hose/Trousers 402532

01

05

07

06

04
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The Collection
GOLDEN GLAM

LT 01.12.-08.12.2016



The Lurex sweater with amimal prints gets you through the holidays in style. Risk a style break and combine 
the sweater with stylish jogging pants. If you prefer a more formal look, go for a sweat blaser with an accented 

waistline in a soft material.

Der Lurex-Pullover im Tiermix-Print läßt sich sowohl festlich als auch leger stylen! Riskieren Sie den Stilbruch 
und kombinieren den Pullover lässig mit einer angesagten Joggpants. Wer es etwas ruhiger und formeller 

mag, greift zum taillierten Sweatblazer.



04

LT 01.12.-08.12.2016

06

02

In Love With 

01

03

01| Pullover/Sweater 402626   02| Hose/Trousers 402676   03| Schluse/Jersey-Blouse 402660
04| Blazer/Jacket 402735   05| Schluse/Jersey-Blouse 402644   06| Jeans 402526

05
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The Collection
STREET JUNGLE

LT 02.01.-13.01.2017



Military green is the trend color of the S/S ‘17 season. It looks great on almost anyone and is super easy to 
combine. Cool biking jackets or knit coats in a zipper style are the basis for every outfit. Fire it up with different 

blue nuances.

Military-Grün ist der F/S-Trendton. Vorteil des Farbtons: Er steht beinahe jedem und ist richtig leicht zu 
kombinieren. Coole Bikerjacken oder Strickmäntel im Parka-Style bilden die Grundlage für ein Trend-Outfit. 

Stylisch wird es mit verschiedenen Blau-Nuancen.



05

LT 02.01.-13.01.2017

02

04

In Love With 

01

06

03

07

01| Jacke/Jacket 402678   02| Jeans/Trousers 402750   03| Bluse/Blouse 402662
04| Shirt 402577   05| Pullover 402603   06| Jacke/Jacket 402630

07| Schal/Scarf 402762
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The Collection
KASCHMIR

LT 01.02.-10.02.2017



Copper accents are real highlights this spring! With subtle copper rhinestones we are achieving a luscious glitter 
effect on our sweaters and shirts. Light, soft colors, such as rosequarz, almond or grey make us long for spring.

Kupfer-Akzente setzen in diesem Frühjahr modische Highlights! Mit zarten Glitzersteinchen erzielen wir auf 
unseren T-Shirts und Pullis einen edlen Glanzeffekt. Die hellen Farben wie Rosenquarz, Mandel oder Grau 

machen Lust auf Frühling.



LT 01.02.-10.02.2017

07

In Love With 

01

05

02

03

04

06

01| Pullover 402671   02| Jeans/Trousers 402572   03| T-shirt/Shirt 402727
04| Jacke/Jacket 402545   05| Schal/Scarf 402761   06| Hose/Trousers 402766 

07| Pullover 402973
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The Collection
AFRICAN SPIRIT

LT 13.02.-24.02.2017



Ou t of Africa - wild and endless. Flowing materials and fantasy patterns create well-placed accents. The key pieces are 
blouses and T-shirts with a wild mix of fascinating animal prints or patchwork applications.

Out  of Afrika – wild und unendlich. Fließende Materialien und phantasievolle Musterbilder setzten gekonnte Akzente. 
Die Key-Pieces Blusen und T-Shirts faszinieren im Mustermix mit Animal-Prints oder Patchwork-Applikationen.



LT 13.02.-24.02.2017

02

In Love With 

01

05

02

03

06

04

01| Tunika/Tunic 402843   02| Pullover 402982   03| Hose/Trousers 402806
04| Jacke/Jacket 402870   05| Jeans/Trousers 402750   06| Shirt 402837 
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The Collection
BEACH PARTY

LT 01.03.-14.03.2017



Light-weight linen sweaters, fashionable lace pieces and printed T-shirts are precursers of the first sun rays.
Combined with denim they make the perfect outfit for any upcoming beach parties.

Leichte Leinen-Pullover, modische Spitzen-Artikel und bedruckte T-Shirts sind Vorboten für die ersten 
Sonnenstrahlen. Kombiniert mit Denim sind sie die perfekten Outfits für die kommenden Beach Partys.



LT 01.03.-14.03.2017

In Love With 

0601

07

08

02

05

01| Jeansjacke/Jacket 402791   02| Shirt 402875   03| Hose/Trousers 402801
04| Tuch/Scarf 403010   05| Spitzenshirt/Top 403002   06| Pulli/Sweater 402912  

07| Shirt/Top 402990   08| Jeans/Trousers 402796

04

03
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The Collection
IBIZA

LT 15.03.-28.03.2017



“We are going to Ibiza!”– Sun and the ocean – create a vacation mood. The right outfits are light-weight tunics, 
printed T-shirts and flowing dresses in soft nude and rouge colors.

„We are going to Ibiza!“– Sonne, Strand und Meer – Urlaubsfeeling pur. Für die richtige Garderobe sorgen 
leichte Tuniken, bedruckte T-Shirts und fließende Kleider in zarten Nude und Rouge-Tönen.



LT 15.03.-28.03.2017

In Love With 

01| Shirt 402956   02| Hose/Trousers 402772   
03| Jeansjacke/Jacket 402773   04|  Kleid/Dress 402795  

02

01
03

04
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The Collection
ST. TROPEZ

LT 03.04.-14.04.2017



The  leo-print ist still a must-have this season! Cool grey tones set te direction and receive a special glow with 
the help of yellow accents. Highlights are achieved by applying sequins and with dip-dye effects.

This look stays exciting.

Der  Leo-Print ist immer noch ein absolutes Must-Have! Kühle Grautöne geben die Richtung vor und 
bekommen durch gelbe Akzente eine besondere Ausstrahlung. Highlights werden durch Pailletten-

Schriftzüge oder Dip-Dye Effekte gebildet, die diesen Look spannend machen.



LT 03.04.-14.04.2017

In Love With 

01| Bluse/Blouse 402918     02| Pullover 402982   03| Hose/Trousers 402827  
04| Shirt 402899  05| Jacke/Jacket 402961   06| Shirt 402922

07| Hose/Trousers 402826

01

05
02

03

06

07

04



34

spring/summer 2017



The Collection
DESERT TRIP

LT 17.04.-28.04.2017



Patches are receiving a mega comeback - applied to blouses, jackets, or bags - the trend is influencing the 
entire fashion spectrum and embellishes our favorite fashion pieces.

Patches erleben gerade ein Mega-Comeback - Egal ob auf Blusen, Jacken oder Taschen - der Trend zieht sich 
durchs gesamte Mode-Repertoire und verschönern unsere liebsten Sommerteile.



01| Jacke/Jacket 403161   02| Shirt 402104   
03| Shirt 403124   04| Hose/Trousers 403151   

LT 17.04.-28.04.2017

In Love With 

01

05

02

04
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The Collection
RODEO

LT 17.04.-28.04.2017



The leo-print ist still a must-have this season! Cool grey tones set te direction and receive a special glow with 
the help of yellow accents. Highlights are achieved by applying sequins and with dip-dye effects.

This look stays exciting.

Coole Jeansjacken in femininer Optik begeistern zu lässigen Shirts mit Wild West-Print und Glanzeffekten. 
Erdige Farbtöne erinnern an die Weite der Prärie. Passend dazu verleihen Oversized Shirts in Capeform mit 
Häkeldruck und Spitzeneinsatz dem Rodeo-Style eine unkomplizierte Raffinesse. Universeller Begleiter ist 

eine casual Hose im Jogging-Stil.



LT 17.04.-28.04.2017

In Love With 

01| Shirt 403081   02| Hose/Trousers 403151   03| Jeansjacke/Jacket 403112
04| Shirt 403091

01

02

03

04

03




